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 قهرمانی بدون شکست ملی پوش  
شطرنج ایران در رقابت های اسپانیا

ایسنا: ملی پوش شطرنج ایران بدون 
شکست موفق شد قهرمان مسابقات اسپانیا 
شود. سیدمحمدامین طباطبایی ملی پوش 
شطرنج ایران موفق شد عنوان قهرمانی جدول 
A استادان بزرگ الو برگات اسپانیا را کسب 
کند. طباطبایی که شانس نهم قهرمانی این 
مسابقات به شمار می رفت در این رقابت ها 
به ترتیب به مصاف نماینده هایی از هلند، 
هند، اسپانیا، سنگاپور، آذربایجان، استرالیا، 
گرجستان، لهستان و آلمان رفت و موفق شد 
بدون شکست هفت امتیاز را کسب کند تا 
قهرمان این مسابقات شود.  ملی پوش شطرنج 
ایران به پنج پیروزی و چهار تساوی رسید 
تا ۷ امتیازی شده و بدون شکست و با اقتدار 
قهرمان این مسابقات شود. طباطبایی که 
با ریتینگ ۲۶۵۵ در این مسابقات شرکت 
کرده بود با عملکردی فوق العاده توانست ۱۰. 
۲ واحد ریتینگ زنده خود را افزایش دهد. 
باتوجه به اینکه طباطبایی با شطرنج باز هند و 
سنگاپور هم امتیاز شده بود، تکلیف قهرمان این 
مسابقات در رقابت های برق آسا مشخص شد 
که نماینده ایران توانست این دو شطرنج باز را 

شکست دهد و قهرمان شود. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
دستیار کی روش: از ژانویه با 
فدراسیون مذاکره می کنیم!

در  اول کی روش  راجر دسا، دستیار 
جام جهانی قطر خبر داد فدراسیون فوتبال 
در ماه ژانویه قصد دارد مذاکرات را از سر 
بگیرد. دسا پس از بازگشت به کیپ تاون طی 
مصاحبه ای گفت: »جام جهانی همیشه یک 
تورنمنت ویژه است که باید بخشی از آن بود. 
فقط آرزو دارم که بتوانم در هر جام جهانی 
مربیگری کنم.  سه روز به ایران برگشتیم و 
بعد به خانه برگشتم. از آینده خود با تیم ملی 
مطمئن نیستیم، اما از ژانویه مذاکرات خود را 
با فدراسیون از سر خواهیم گرفت. امیدواریم 

سال آینده هم با تیم ادامه دهیم. 

 تقابل سه شیرها و خروس ها در جام جهانی قطر 

فینال زودرس بعد از جنگ های صدساله! 

سالپنجم
شماره1439

نهایی  چهارم  یک  مرحله  ملی:  آرمان 
رقابت های جام جهانی قطر که روز گذشته آغاز 
شده امشب با تقابل انگلیس و فرانسه به پایان 

خواهد رسید. 
  پیش از بازی

جنگ صدساله یا جنگ های صدساله جنگی 
بین پادشاهی فرانسه و پادشاهی انگلستان با 
هدف پادشاهان انگلستان برای تسلط بر تاج 
و تخت فرانسه بود. این جنگ ها سال ۱۳۳۷ 
میلادی آغاز و سال ۱۴۵۳ میلادی به پایان 
رسید. با وجود اینکه ۱۱۶ سال به طول انجامید 
به جنگ های صدساله معروف شد. قرن ها پس از 
این جنگ ها، سه شیرها و خروس ها در مستطیل 
سبز مقابل هم صف آرایی کرده اند. این دو تیم به 
دلیل حضور در یک قاره بازی های زیادی با هم 
انجام دادند. آنها تاکنون ۳۱ بازی در دیدارهای 
مختلف به مصاف هم رفتند که سهم انگلیس ۱۷ 
پیروزی و سهم فرانسه ۹ پیروزی بوده است. ۵ 
تساوی هم در کارنامه دو تیم دیده می شود. نکته 
قابل توجه درباره دیدارهای این دو تیم، قدرت 
مطلق فرانسه پس از شروع قرن ۲۱ است. پس 
از سال ۱۹۹۹ تیم ملی انگلیس تنها یک بار در 
سال ۲۰۱۵ موفق شده است که فرانسه شکست 
دهد. همزمان با شروع قرن جدید فوتبال فرانسه 
به عنوان یک قدرت تازه به فوتبال معرفی شد. 
فرانسه از سال ۱۹۹۹ در هشت دیدار با تیم ملی 
انگلیس روبه رو شده و فقط یک بار تن به شکست 
داده است، این در حالی است که پیش از آن در 
۲۵ بازی برگزار شده ۱۸ بازی را مقابل انگلیس 
شکست خورده است. از ۳۱ دیدار خروس ها و 
سه شیرها، ۲ مسابقه در جام جهانی بوده است 
که هر دو بازی با پیروزی انگلیس به پایان رسید. 
البته آنها در سال های اخیر بازی های زیادی 
در تورنمنت مختلف با هم نداشتند و دو دیدار 
آنها در جام جهانی به سال های ۱۹۶۶ و ۱۹۸۲ 

بازمی گردد. 
  تقابل ستارگان

تقابل فرانسه و انگلیس در مرحله یک چهارم 

نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ با حضور ستاره های دو 
تیم، دیداری کلاسیک و سراسر هیجان خواهد 
بود. ایرنا نوشت: حضور تیم های ملی فوتبال 
انگلیس و فرانسه در جمع ۸ تیم برتر جهان 
و مصاف آنها در دیدار شنبه، بی شک یکی از 
بهترین و جذاب ترین دیدارهای جام جهانی قطر 
است. دیداری که بر اساس پیشینه و شناختی 
که از آنها داریم باید جدالی جذاب و تماشایی 
باشد. ژیرو با سبقت از هانری، برترین گلزن 
تاریخ فرانسه لقب گرفته و حضور او در این دیدار 
می تواند آبستن حوادث بسیار باشد. او با گلی که 
در بازی مقابل لهستان به ثمر رساند به عنوان 
بهترین بازیکن تاریخ این کشور معرفی شد و 
باید دید خروس ها در جدال مقابل سه شیرها 
چه واکنشی را از خود نشان می دهند. از سوی 
دیگر هوگو لوریس، دروازه بان تیم ملی فرانسه 
نیز در بازی مقابل لهستان به آمار ۱۴۲ بازی 
ملی رسید و با رکورد لیلیان تورام، ستاره اسبق 
این تیم برابر شد. حضور او در ترکیب فرانسه 
برابر انگلیس رکوردی تازه برای سنگربان این 
کشور به شمار می رود و بی شک به دنبال آن 
است تا روند موفقیت خود را در این جام ادامه 
دهد. فرانسه در شرایطی پا به این جام گذاشت 
که ستاره هایی از جمله کریم  بنزما، انگولو کانته 

و پل پوگبا را در اختیار نداشت اما دشان نه 
تنها گلایه ای از نبود بازیکنان سرشناس خود 
نداشت، بلکه در کمال آرامش تیم خود را تا این 
مرحله به خوبی هدایت کرده و یکی از امیدهای 
قهرمانی نیز به شمار می رود. باید قبول کرد 
جنس فرانسه به نوعی جور است که سرمربی 
خروس ها با وجود نبود چند ستاره مطرح 
خود، گلایه ای ندارد و دستش برای تغییرات و 
تصمیم گیری باز است. فراموش نکنیم امباپه با ۲ 
گلی که در مرحله قبل وارد دروازه لهستان کرد، 
با پنج گل در صدر جدول گلزنان جام جهانی 
فوتبال قرار گرفته و شمار گل های خود را در 
ادوار مختلف جام جهانی به عدد ۹ رسانده 
است. این ستاره فرانسوی حالا از فوق ستاره 
پرتغالی هم پیشی گرفته، چراکه رونالدو در 
۵ دوره حضور در جام های جهانی هشت گل 
وارد دروازه حریفان کرده بود. امباپه اکنون با ۹ 
گل در کنار مسی قرار گرفته است. در آن سوی 
میدان انگلیس پس از عبور از مرحله گروهی 
با ارائه یک بازی خوب و روان برابر سنگال، 
خود را در قامت یک مدعی نشان داد. نمایش 
شکوهمند سه شیرها در دیدار قبلی، شاگردان 
گرت ساوگیت را به نوعی به آینده امیدوار کرده 
و آنها در فینالی زود هنگام به صخره سختی 

به نام فرانسه خورده اند. از سوی دیگر جود 
بلینگهام در بازی برابر سنگال با پاس گلی که به 
جوردن هندرسون داد، نام خود را در میان پاس 
گل دهندگان جام جهانی هم ثبت کرد و حالا 
نامش در کنار لیونل مسی که در سال ۲۰۰۶ به 
نخستین بازیکن زیر ۲۰ سال جهان تبدیل شد 
که در مرحله حذفی موفق شده پاس گل بدهد، 

ثبت کرده است. 
  نظر ونگر

سرمربی پیشین آرسنال اعتقاد دارد جدال 
تیم های فرانسه و انگلیس در مرحله یک چهارم 
فینال  یک  قطر،   ۲۰۲۲ جام جهانی  نهایی 
زودهنگام است. آرسن ونگر سرمربی پیشین 
آرسنال و رئیس توسعه فوتبال در فدراسیون 
جهانی فوتبال )فیفا( درباره پیش بینی اش از 
قهرمان رقابت های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به 
نشریه فرانسوی »اکیپ« گفت: از دید من، تیمی 
فاتح جام جهانی خواهد شد که بهترین بازیکنان 
را در جناحین دارد. به عنوان مثال، برزیل به 
خوبی در این پست ها مجهز است و بازیکنانی 
همچون وینیسیوس جونیور، مارتینلی یا رافینیا 
را در اختیار دارد که با گرایش شان به میانه 
میدان، تیم را به خوبی متعادل می کنند. از سوی 
دیگر، فکر می کنم آرژانتین در جناحین سرعت 
کمی دارد و همیشه باید از طریق مسی برای 
نفوذ به خط دفاعی حریف استفاده کند. وی 
درباره تقابل دو تیم فرانسه و انگلیس در مرحله 
یک چهارم نهایی جام جهانی قطر اظهار داشت: 
۶ ماه است که می گویم فرانسه می تواند از عنوان 
قهرمانی خود دفاع کند. فرانسه تیم جوانی دارد، 
تیمی که تشنه موفقیت است و در انتهای راه 
نیست. فرانسه از نظر قدرت بدنی پتانسیلی دارد 
که به استثنای انگلیس، به وضوح بالاتر از سایر 
تیم ها است. از این نظر، هافبک ها به ویژه جود 
بلینگهام می توانند عملکرد خوبی داشته باشند. 
به همین دلیل است که شاید انگلیس تیمی باشد 
که بتواند در این رقابت ها بیش ترین آسیب را به 
فرانسه وارد کند. این یک فینال زودهنگام است. 

پیشکسوت فوتبال می گوید که فوتبال ایران سرشار از 
استعداد است، اما کسی نیست که توجه کرده و آنها را پرورش 
دهد. مهدی مناجاتی در گفت  وگو با تسنیم، درباره حضور 
تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر اظهار داشت: 
حضور تیم ملی در جام جهانی به خودی خود یک موفقیت به 
حساب می آید. اینکه ما توانستیم به جام جهانی برویم، امتیازی 
ویژه و مهم برای ما است. وی درباره عملکرد تیم ملی در این 
مسابقات عنوان کرد: در دو بازی شکست خوردیم و یک بازی 
را بردیم، اما این تنها یک روی سکه است. روی دیگر این است 
که یک ماه مانده به مسابقات تازه یادمان می افتد که خودمان 
را آماده کنیم. برای حضور در جام جهانی باید از سال ها قبل و 

از پایه شروع کنیم و برنامه داشته باشیم. باید در تیم های پایه 
از افرادی که استعدادیاب هستند و ستاره  های بزرگی را به 
فوتبال ایران معرفی کرده اند، استفاده کنیم. فرق این افراد با 
مربیان خارجی این است که از عِرق ملی شان استفاده کنند. 
آنها حاضرند برای کشور شان جان  بدهند و باید از آنها استفاده 
کنیم. پیشکسوت فوتبال ایران افزود: فدراسیون فوتبال نباید 
به فکر خودش باشد و باید برای به فوتبال کشور کار کند. الان 
وضعیت باشگاه های ما چطور است؟ کسی به فکر گریه هایی 
که برای تیم ملی می شود نیست. ما مربیان و بازیکنان باهوشی 
داریم. در کوچه های ما پرُ است از بچه هایی که می توانند 
رونالدو شوند ولی کسی نیست که آنها را تربیت کند و آموزش 

دهد. وی با بیان اینکه »در داخل کشورمان بزرگانی داریم که 
زحمات زیادی کشیده اند و می توانیم از آنها در تصمیم گیری ها 
استفاده کنیم« یادآور شد: باید کار را به مربی داخلی بسپاریم. 
در این شرایط ارتباط بین بازیکن و کادر فنی راحت تر برقرار 
می شود. داخل کشور  مربیان بزرگی داریم، از قدیمی ها تا نسل  
جدید، همگی در سطح های بالایی قرار دارند. چه لزومی دارد 
از خارج مربی بیاوریم؟ در کشورمان بهترین مربیان را داریم و 
باید از وجود همین افراد استفاده کنیم. باید بیشتر به دنبال این 
باشیم که از کار هایی که مربیان خارجی در ایران انجام داده اند 
الگوبرداری کنیم و از اشتباهات پند بگیریم، نه اینکه مدام آدم 

جدید بیاوریم و پول بدهیم. 

مناجاتی: 

کوچه های ایران پرُ از رونالدو است اما کسی به فکر نیست

   تیپ سرمربی 
در حاشیه بازی دوستانه دیروز استقلال و نفت 
مسجدسلیمان تیپ ریکاردو ساپینتو برای حاضران 
جلب توجه می کرد. سرمربی استقلال با کاپشنی 
خوشرنگ و عینک آفتابی برند در زمین شماره یک 
حاضر شد و مثل یک مسابقه رسمی تیپ خود را کنار 

زمین نمایش داد. 

    گلزنی
 حسین طیبی که فصل خوبی در پالما اسپانیا 
پشت سر می گذارد و علاوه بر نمایش موثر در لیگا 
ناسیونال اسپانیا در لیگ قهرمانان اروپا نیز موفق 
شده پنج گل در پنج مسابقه بزند،  ششمین گل فصل 
خود در لیگا ناسیونال اسپانیا را مقابل آنتِکورئا به 

ثمر رساند. 

           عذرخواهی 
حساب توییتر رسمی باشگاه سلتا عکسی 
از یک هوادار با پیراهن سلتا در مراکش را 
منتشر کرد و نوشت: »با رنگ آبی وآسمانی ما و 
با افتخار از مراکش.« توییتی که البته کمی بعد 
پاک شد و باشگاه رسما اقدام به عذرخواهی 

کرد. 

ت
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دیدگـــــاه
ایراد در ساختار مهندسی فوتبال ایران 

مجیدجلالی
کارشناس فوتبال 

بیش از ۴۵ سال است که با مربیان ایرانی و خارجی در آسیا مقام 
قهرمانی نیاوردیم. در جام جهانی هم از گروه خود صعود نکردیم. 
همیشه برای حضور در تورنمنت های معتبر دعوای انتخاب و کیفیت 
سرمربی داریم و این موضوع گاها تا ۶ ماه در صدر اخبار بوده است. 
مشکل اصلی ما سرمربی نیست بلکه ایراد در ساختار مهندسی فوتبال 
ما است. نوع سیاست گذاری در فوتبال و بینش سیاست گذاران آن 
مشکل دارد.  فوتبال را در اختیار فوتبالی ها قرار دهیم همان طور که 
کشتی را در اختیار اهل کشتی قرار دادیم. اجازه دهیم تا فوتبال بتواند 
از راه های مشروع خود درآمدزایی کند، چون قوانین کشور ما راه های 
درآمدزایی از این ورزش را بسته است تا فوتبال به دولت وابسته شود و 
مدیریت و گردانندگی آن را بر عهده بگیرد. این ساختار ها مشکل ساز 
شده و اجازه نداده تا فوتبال در ایران از مسیر ترقی و پیشرفت عبور 
کند.  واقعا نمی توانم دلیل حفظ کی روش را متوجه شوم. این موضوع 
برای من قابل هضم نیست که مسئولان فوتبال ما حتی آنهایی که از 
جنس این ورزش هستند چه انتظاری از این مربی دارند که چندین 
بار به او فرصت دادند و آمار ها درباره نتایج کسب شده گویای همه 
چیز است.  یادم است بعد از جام جهانی ۲۰۱۴ همین بحث در 
مورد ادامه همکاری با کی روش مطرح بود و ۸ سال قبل در میزگرد 
تلویزیونی گفتم با این مربی آینده ای نداریم. تا زمانی که او هست 
تیم ملی جنبه هایی از بازی دارد، ولی اگر برود همین جنبه ها را هم از 
دست می دهیم. دنبال ایده ای باشیم که تیم ملی را به نتایج با ثبات 
برساند. در همان برنامه مجری در جواب من گفت می خواهیم سال 
آینده در جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ قهرمان شویم و چه کار داریم ۱۰ 
سال دیگر چه می شود. سال بعد آمد و در مرحله یک چهارم نهایی 
به عراق باختیم و حذف شدیم. دوباره کی روش را نگه داشتیم و در 
جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه از گروه صعود نکردیم و در جام ملت های 
آسیا ۲۰۱۹ هم در نیمه نهایی حذف شدیم. میلیون ها دلار خرج 
مربیان خارجی مثل کی روش کردیم اما یک دلار صرف تربیت 
مربیان داخلی نکردیم. اینها همه غرامت های مدیریت های غلطی 
است که کشور ما می دهد. در حال حاضر آن چیزی که باعث عقب 
ماندگی فوتبال کشور ما می شود موضوع سرمربی نیست بلکه ایرادات 
ساختاری است و پس از رفع آن باید موضوع سرمربی را مدنظر قرار 
دهیم.  مربیان زیادی را تغییر دادیم، ولی به چیزی نرسیدیم. هر از 
چندگاهی به واسطه حضور بازیکنانی که مستعد بودند و نسل خوبی 
دور هم جمع شدند نتایج آنی، مقطعی و دل خوش کننده برای ما 
به همراه داشته، ولی در نهایت وقتی ما نگاه می کنیم می بینیم خیلی 
از کشور ها در حوزه فوتبال از ما جلو زده اند یا در حال جلو زدن 
هستند. در رده امید هم به ارمنستان و تاجیکستان می بازیم و این یک 
هشدار برای آینده ای نزدیک است؛ بنابراین نیازمند برنامه هستیم 
نه آدم ها. برنامه ای ساختاری که آینده را تضمین کند و از طریق آن 
برنامه بتوانیم آینده را تصاحب کنیم. بتوانیم از ظرفیت هایی که داریم 
به خصوص ظرفیت های انسانی و منابع مالی بهترین استفاده را ببریم. 
تا این برنامه را نداشته باشیم مانند انسان های درمانده خودمان را به 
یکسری افراد وابسته می دانیم. هرچه از طریق آنها ضربه می خوریم 

فکر می کنیم منجی ما هستند. این روند تحقیرکننده ای است. 

جامجهانی2022
  در دو هفته نخست جام جهانی ۲۰۲۲ قطر تعدادی کمتر از 
انتظار از کشور میزبان دیدن کرده اند. به گزارش خبرگزاری رویترز؛ 
طبق آمار اعلام شده در طول برگزاری جام جهانی ۲۰۲۲ حدود 
۷۶۵ هزار نفر از کشور قطر دیدن کرده اند که این آمار برای میزبان 
جام جهانی فوتبال ۲۰۲۲ رضایت بخش نیست؛ زیرا آنها انتظار ورود 
یک میلیون و دویست هزار نفر در طول یک ماه گذشته را داشتند. 
کمیته برگزاری جام جهانی ۲۰۲۲ پیش بینی کرده بود که دوره اوج 
حضور تماشاگران در روزهای ۲۴ تا ۲۸ نوامبر در جریان برگزاری 
بازی های مرحله گروهی باشد.  بر اساس گزارش تهیه شده توسط 
کمیته عالی پروژه ها و میراث جام جهانی ۲۰۲۲ حدود ۷۶۵ هزار و 
۵۸۹ خارجی در ۱۷ روز برگزاری این مسابقات از قطر دیدن کردند. 
نیمی از آنها نیز قطر را ترک کردند. برای دیدارهای این رقابت ها ۳. 
۹ میلیون بلیت فروخته شده و مجموع تماشاگران برای ۵۲ بازی 

نخست ۲. ۶۵ میلیون نفر بوده است.
نازنین ملایی دختر پر افتخار قایقرانی: 

ما مدال می گیریم، ورزشکار رشته دیگری تقدیر می شود
ملی پوش قایقرانی ایران گفت: با وجود مقام هایی که گرفته ام 
و تاریخ سازی هایی که کرده ام، اما مسئولان هیچ حمایتی 
نمی کنند و به دنبال تقدیر و تشکر از رشته ای هستند که حتی 

پرچم ایران را بالا نمی برد. 
  درخشش

نازنین ملایی در گفت وگو با ایسنا درباره درخشش در 
مسابقات قایقرانی رویینگ قهرمانی آسیا و کسب ۳ مدال طلا 
بیان کرد: مدال طلای یک نفره سنگین وزن را برای اولین بار 
در قایقرانی ایران کسب کردم و برای چهارمین سال متوالی نیز 
مدال طلای یک نفره سبک وزن را گرفتم. در دونفره سنگین وزن 
با مهسا جاور بودیم و رقابت سنگینی با چین داشتیم. من یک 
ساعت بعد از مسابقه یک نفره سنگین وزن، در دو نفره سنگین 
وزن هم شرکت کردم که در آن هم طلا گرفتیم. او افزود: کسی 
باور نمی کرد که می خواهم در سه ماده شرکت کنم و ورزشکاران 
کشورهای دیگر به من گفتند واقعا مسابقه ام دیدنی است و 
می خواهند ببینند نتیجه اش چه می شود. بعد از اینکه در هر سه 
ماده طلا گرفتم من را تشویق کردند و گفتند، ورزشکار خاصی 

در آسیا هستم. 

  جوایز
ملایی در مورد اینکه با وجود کسب مدال های متعدد طلا در 
آسیا و تاریخ سازی در مسابقات قهرمانی جهان مورد حمایت 
قرار نمی گیرد، تاکید کرد: من از المپیک توکیو تا الان توانسته ام 
نتایج بهتری به دست آورم. در قهرمانی آسیا سه مدال طلا 
گرفتم در حالی که  هیچ کسی نتوانسته این کار را انجام دهد. در 
قهرمانی جهان هم نتایجی گرفته ام که بی سابقه بوده است اما 
با این حال مسئولان هیچ حمایتی نمی کنند اما به ورزشکاران 
رشته دیگری که افتخارآفرینی نمی کند و حتی آخر می شوند، 
جوایز بزرگی می دهند و تقدیر و تشکر های آنچنانی می کنند. 
ملی پوش رویینگ ایران در پاسخ به این پرسش که در المپیک 
توکیو وقتی بحث نداشتن جلیقه یخ مطرح شد، مسئولان عنوان 
کردند که این جلیقه را برایش تهیه می کنند، چنین اتفاقی افتاد 
یا خیر؟ تصریح کرد: گفتند جلیقه یخ را تهیه می کنند اما این کار 
را نکردند و به قول هایی که داده شده بود نیز عمل نکردند. برای 
المپیک توکیو که گفته بودم جلیقه یخ ندارم، مسئولان گفتند 
اگر اطلاع داده بودند برایم تهیه می کردند. با وجود اینکه اطلاع 
هم دادم اما هنوز آن را تهیه نکرده اند و در مسابقات قهرمانی آسیا 

تایلند هم گرمای شدید واقعا اذیتم کرد. 
  رشته دیگر!

ملایی همچنین گفت: برای فراهم کردن امکانات، درمان 
آسیب دید گی ها و هزینه های دیگر تمام مدت خانواده ام 
حمایتم کرده اند تا همچنان بجنگم و دست از تلاش 
برندارم و در نهایت بتوانم باز هم پرچم ایران را در میادین 
بین المللی به اهتراز در آورم اما چه فایده وقتی رشته ای 
که حتی در المپیک، بزرگ ترین آوردگاه ورزشی جهان، 
نمی تواند حضور پیدا کند یا در آسیا مقامی به دست 
بیاورد و باعث نواخته شدن سرود ملی ایران شود، مورد 

توجه و تجلیل قرار می گیرد.  
  عضویت 

ملی پوش المپیکی ایران با اشاره به عضویت خود 
در کمیسیون ورزشکاران فدراسیون جهانی رویینگ 
گفت: من عضو کمیسیون ورزشکاران فدراسیون جهانی 
شدم و همه دنیا می ببیند که من استحقاق رسیدن به 
شرایط خوب را دارم، اما در کشور خودم هیچ توجهی 
نمی شود. رئیس فدراسیون جهانی رویینگ هم در 
حاشیه قهرمانی آسیا با من در مورد کمبودهایی که 
خودم و دیگر ورزشکاران آسیایی دارند، صحبت کرد و از 
من برنامه خواست که چگونه مشکلات را برطرف کنیم، 
اما در کشور خودم مسئولان یک بار از من نپرسیدند به 

چه چیزی نیاز دارم یا کمکی می خواهم یا نه.  

 انتظاری: 
 امیدوارم دربی 

برخلاف نمایش تیم ملی 
زیبا باشد

از هفته جاری مسابقات لیگ برتر ادامه پیدا 
خواهد کرد. سهراب انتظاری مهاجم سابق 
پرسپولیس در خصوص رقابت های لیگ برتر و 

جام جهانی صحبت کرد. 
  ملی پوشان پرسپولیس به نظرتان با 
چه انگیزه ای در تمرینات تیم شان حضور 

یافتند؟
طبیعتا بازیکنان ملی پوش پرسپولیس در 
جام جهانی تجربه گرانبهایی را به دست آوردند 
و با این تجربه که دستاوردی بزرگ است قدم 
به تمرینات و در ادامه مسابقات باشگاهی شان 

خواهند گذاشت. 
  اما حذف از جام جهانی طبیعتا به 
لحاظ روحی روی همه بازیکنان ملی پوش 

تأثیر منفی گذاشته!
از بازیکنان ملی ما انتظار می رفت که زحمت 
بکشند و من فکر می کنم بازیکنان تا جایی که 
در توان شان بود جنگیدند. به هر حال برد و 
باخت بخشی از فوتبال است و من فکر نمی کنم 
با روحیه پایینی در تمرینات پرسپولیس حاضر 
شوند و قطعا با حضور در تمرینات به خوبی 
آماده شده و دوباره سعی خواهند کرد که با 
بازیکنان هماهنگی لازم را کسب کرده و از هر 
لحاظ با شرایطی خوب و بالا برای مسابقات 
پیش روی تیم شان که بخت اول قهرمانی است 
و در حال حاضر در صدر جدول قرار دارد به 
بهترین شکل آماده شده تا دوباره بتوانند به 
روند صدرنشینی شان ادامه داده و روی محور 

موفقیت و حفظ جایگاه شان به پیش بروند. 
  شرایط پرسپولیس را برای رویارویی 
مقابل رقیب دیرینه جهت بازی دربی 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 بعد از وقفه ای نزدیک به دو ماه بازیکنان 
برای شروع دوباره لیگ حاضر خواهند شد، 
اما جدا از این مسائل دربی در همه جای دنیا 
حساسیت خاص خودش را دارد مضاف بر 
اینکه این حساسیت برای دربی در ایران بیشتر 
از سایر نقاط جهان است، از این رو با وجود 
اینکه دربی بدون تماشاگر برگزار خواهد 
شد انتظار دربی جذاب وجود دارد و در هر 
حال من امیدوارم بازیکنان دو تیم سرخابی 
نمایش خیلی خوبی ارائه دهند تا بعد از حذف 
از جام جهانی که اصلا به مذاق مردم  خوش 
نیامد و آنها را ناراحت ساخت، این بار دربی به 
شکلی برگزار نشود که آنها را نسبت به فوتبال 

دلزده تر سازد. 
  اما باید این نکته را هم در نظر بگیریم 
که دربی بعد از مسابقات جام جهانی 

برگزار خواهد شد!
امیدوارم مردم و هواداران فوتبال که 
بازی های بسیار جذابی را در جام جهانی 
می بینند، بازی دربی را با آنها قیاس نکنند. با 
وجود این امیدوارم بازیکنان با بهترین کیفیت 
ممکن در دربی حساس پایتخت بهترین 
نمایش را ارائه دهند تا مردم و هواداران دو تیم 

از دربی رضایت داشته باشند. 
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